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PROTOKÓŁ Nr XXX/2013 kadencji 2010 - 2014 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2013 roku, o godz. 12.
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 
nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Salę opuścił radny Kudryński 
Obecnych 14 radnych. 
 
Za przyjęciem porządku obrad, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 14  P – 0  W – 0 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXIX/2013 z dnia 28 marca 2013 z sesji Rady Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Roczne sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji  informacja  o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego. 
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa Powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej.   
8. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu. 
9. „15 min. dla wyborców”. 
10. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- określenia  zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
- wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia lokalu użytkowego nr 3 i części 
nieruchomości gruntowej, położonej w Środzie Śląskiej przy ul Kilińskiego 30, 
- zmiany uchwały Nr III/17/2002 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 30 grudnia 2002 
roku w sprawie zasad ustalania obowiązkowego wymiaru zajęć oraz udzielania zniżek 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych, dla których Powiat 
Średzki jest organem prowadzącym, 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie sesji. 
 
Do sali wrócił radny Kudryński 
Obecnych 15 radnych. 
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr XXIX/2013 z dnia 28 marca 2013 z sesji Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXIX/2013 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu 28 marca   2013 roku 
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Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XXIX/2013 głosowała:   
 

ZA - 15   P - 0  W – 0  

 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu (załącznik nr 3 do 

protokołu)  

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 

sesjami (załącznik nr 4 do protokołu) 

Starosta 
Odczytał powyższe sprawozdanie. 
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu.                                   
 

Ad. 6/ Roczne sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji  informacja  o 

stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

Komendant Komendy Powiatowej Policji w Środzie Śląskiej  
Przedmiotem naszej prezentacji jest ocena pracy za ubiegły rok, jak również wytyczne pracy 
na bieżący rok.  Ze względu na to, że prezentacja ma charakter dosyć obszerny, pozwolę 
sobie przedstawić tą prezentację w pozycji siedzącej raczej w sposób dynamiczny, w miarę 
szybko. Następnie rozpoczęła się prezentacja. 
 
Przerwa techniczna z powodu wyłączenia się projektora. 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę chwilę zaczekać. Jeżeli Wysoka Rada wyrazi zgodę to w tej chwili sprawozdanie 
przedstawi Pan Komendant Straży Pożarnej.     
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Ad. 7/ Informacja o stanie bezpieczeństwa Powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej.                  

Komendant Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Środzie Śląskiej 
Przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa Powiatu w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu. (W związku z obszernym 
dokumentem, materiały dostępne w Biurze Rady) 
 
Radny Wicha 
Ja ma tylko jedno pytanie do Pana Komendanta, są sprzeczne interpretacje, kto jest 
odpowiedzialny, czyim jest obowiązkiem sprzątanie po wypadku na drogach, czy właściciel 
drogi, czy ochotnicza straż pożarna, jak to przepisy regulują? 
 
Komendant Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Środzie Śląskiej 
To jest bardzo trudna sprawa, w najbliższym czasie będzie posiedzenie u Pana Starosty 
specjalnego zespołu, który tym tematem się zajmie. Właścicielem odpadów jest jego, jest 
osoba która stworzyła te odpady, czyli właściciel, użytkownik. To jest jak gdyby pierwszy 
etap do rozważania. Sprawa druga, samochód dopuszczony do ruchu, czyli wyposażony w 
płyny eksploatacyjne, typu chłodniczy, hamulcowy, paliwo nie stwarza zagrożenia, bo jeżeli 
stwarzałby to nie byłby dopuszczony do ruchu. W związku z tym zdarzenie, które ma miejsce 
i są wycieki tego płynu to nie jest zagrożenie. To są po prostu tylko skutki, wypadku który 
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miał miejsce. Natomiast zagrożeniem jest materiał, który przewozi, beczki, cysterna to jest 
zagrożenie. I teraz tak rozmawiamy o różnych sytuacjach, wytwórcą odpadów jest ten, który 
je stworzył, natomiast istnieje tak zwane wykonanie zastępcze. To wykonanie zastępcze 
ustawa nakłada obowiązek na Starostę, tutaj drogi próbują zrzucić ten obowiązek na 
Starostę. I tutaj Starosta, według mojej oceny, zdania są podzielone, jest parę możliwości, 
pierwsza sprawa Starosta wykonuje typowe wykonanie zastępcze, ponieważ nie ma sprawcy 
i obciąża jego, czy w ubezpieczeniu osobę, którą on wskaże. Druga sprawa, przejeżdżał ktoś 
po którym w ogóle ślad zginął i nie mamy pojęcia kto to był, pozostały tylko szkody po nim, 
czyli znowu obowiązek spada na Pana Starostę. Pan Starosta usuwa, daje zlecenie, i tu ma 
możliwość zwrócenia się do Wojewódzkiego Funduszu, czy ewentualnie Urzędu 
Wojewódzkiego na refundację kosztów. Co innego jest prowadzenie działań ratowniczych, 
bo to jest troszeczkę inny układ. To znaczy sytuacja jest dosyć skomplikowana i tutaj proszę 
Państwa kto chce jaki wynik osiągnąć ten ma taką opinię prawną na dzień dzisiejszy. Ale jest 
niebezpiecznie, bo bardzo idą w kierunku, próbują wszyscy, znaleźli taką, moje jest takie 
odczucie furtkę, zapis ustawowy tutaj na Pana Starostę i próbują wszyscy ten ciężar 
przerzucić pod Pana Starostę, także tutaj ja oceniam w ten sposób. Jeśli następuje normalny 
wypadek, nie ma zagrożeń, jeżeli występuje zagrożenie, to powinny robić to firmy, które 
zabierają dany pojazd. Też jest problem, dyskutowaliśmy, ponieważ są firmy, jeżeli jest to 
firma z którą umowę ma podpisaną Pan Starosta to ewentualnie może taki obowiązek 
wymóc. Natomiast osoby sobie życzą firmy prywatne sąsiadów, znajomych, wujków, innych i 
tu już jest problem, ponieważ Pan Starosta nie ma możliwości wydania decyzji, ewentualnie 
usunięcia. Tu mówimy o wydaniu decyzji, wydanie decyzji natychmiastowej to znaczy, co? 
Najlepiej od razu, natychmiastowa u nas to jest tydzień, dwa, trzy może cztery, decyzja 
zastępcza musi być firma, która ewentualnie to zrobi, później pieniądze się ściągnie, odzyska 
się. Także ten temat jest dosyć taki trudny i generalnie my stoimy na stanowisku, może tak 
zakończę ten temat, że nie sprzątamy, to należy do tego, który spowodował wypadek, tego 
który usuwa, ewentualnie do zarządcy. 
 
Radny Wojewódka 
Jednym z głównych zagrożeń wymienionych w sprawozdaniu jest zagrożenie związane z 
transportem materiałów niebezpiecznych, czy szczególnie niebezpiecznych, dotyczy to 
praktycznie terenu całego Powiatu. Ja chciałbym zapytać jak w związku z niedalekim 
otwarciem mostu w Brzegu Dolnym, gdzie widomo jakie zakłady się mieszczą po drugiej 
strony Odry, jak Państwo szacujecie, jak to zagrożenie może się zmienić, czy ono w istotny 
sposób wzrośnie, jak się powinniśmy do tego przygotować, też jako samorząd, czy jakieś 
ewentualne wsparcie dla was, czy jakieś  dodatkowe środki, czy jakiś dodatkowy sprzęt. Czy 
w ogóle jesteśmy w stanie na dzień dzisiejszy to przewidzieć? 
 
Komendant Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
Teoretycznie wzrośnie zagrożenie, to nie ulega wątpliwości. Natomiast zobaczymy jak będą 
wykonane dojazdy, przejazdy, drogi. Bo sytuacja na autostradzie, zrobi nam układ, w 
momencie wybudowania barierek zmniejszyło się zagrożenie na autostradzie, inaczej -
wypadki miały skutki dużo łagodniejsze. Natomiast tutaj nie ulega wątpliwości, zagrożenie 
będzie i tak obserwujemy cały ruch pójdzie tutaj w tą stronę na południe, bo będzie szedł 
albo na Poznań albo na południe w ta stronę, czyli zakłady pół na pół produkcji, mniej więcej. 
Bo część pójdzie na północny-zachód, albo na południe. Przewidujemy my jako Państwowa 
Straż Pożarna i tutaj ochotnicze straże pożarne, szczególnie chyba Miękinia, która jest 
bezpośrednio przy trasie musimy się przygotować, planujemy się przygotować do tego, żeby 
dotrzeć, rozpoznać sytuację, ewakuować poszkodowanych, zatkać otwór, podłożyć. To 
byłyby nasze takie pierwsze działania, natomiast pozostałe działania to już będą robiły grupy 
specjalistyczne dysponowane w ramach krajowego systemu, czy wrocławska, czy legnicka 
to już znaczenia nie ma. My zakładamy sobie tylko takie zadania: dotrzeć, rozpoznać, 
ewakuować poszkodowanych, oznaczyć teren i najlepiej jeszcze zabezpieczyć wyciek, 
podłożyć. Na dzień dzisiejszy to może rozwijać się w prawo, w lewo i w tym kierunku po 



4 
 

części jesteśmy przygotowani, po części będziemy się zbroić. A jeżeli chodzi o sam pomysł, 
to jesteśmy otwarci na każde wsparcie, nawet w tym kierunku.                            
                    
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Cd. Ad. 6/ Roczne sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji  

informacja  o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

Komendant Powiatowej Policji w Środzie Śląskiej 
Przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji - informacja  o stanie 
porządku i bezpieczeństwa publicznego wraz z prezentacją stanowiącą załącznik nr 6 do 
protokołu. (W związku z obszernym dokumentem, materiały dostępne w Biurze Rady) 
 
Ad.8/ Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu. 

Anna Wojtasińska – Żygadło 
Przedstawiła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu w formie prezentacji 
stanowiącej załącznik nr 7 do protokołu. (W związku z obszernym dokumentem, 
materiały dostępne w Biurze Rady) 
 
Ad. 9/ „15 min. dla wyborców”. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy 
 

Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Obecnych 14 radnych. 

 

Ad. 10/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 
- określenia  zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XXX/204/2013 w sprawie określenia  zadań, na które przeznaczone zostaną 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 
Do sali wrócił Starosta 
Obecnych 15 radnych. 
 

- wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia lokalu użytkowego nr 3 i części 
nieruchomości gruntowej, położonej w Środzie Śląskiej przy ul Kilińskiego 30, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 



5 
 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XXX/205/2013 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 
lokalu użytkowego nr 3 i części nieruchomości gruntowej, położonej w Środzie 
Śląskiej przy ul Kilińskiego 30. 
 

- zmiany uchwały Nr III/17/2002 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 30 grudnia 2002 
roku w sprawie zasad ustalania obowiązkowego wymiaru zajęć oraz udzielania zniżek 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych, dla których Powiat 
Średzki jest organem prowadzącym, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Uchwała wizualnie jest skomplikowana, proszę powiedzieć po chłopsku czego to dotyczy. 

Zuzanna Jaskuła - Kierownik Wydziału EKS Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 
Może po damsku powiem Panie Przewodniczący. Uchwała dotyczy pensum, czyli 
obowiązkowego wymiaru godzin psychologów, pedagogów, logopedów i doradców zawodowych, 
bibliotekarzy bibliotek pedagogicznych i nauczycieli konsultantów zatrudnionych w naszych 
placówkach. Ustalenie tego pensum należy zgodnie z artykułem 42 ust. 2 Karty Nauczyciela do 
obowiązków organu prowadzącego. W poprzedniej uchwale, bo ta uchwała jest zmianą uchwały 
z 2002 roku, pensum psychologów, pedagogów było określone na wysokości 20 godzin 
tygodniowo i powiem, że jest to w tej chwili najniższe utrzymywane przez nas pensum w naszym 
Powiecie, już we wszystkich gminach zostało ono podniesione. Co spowodowało, że 
zwiększyliśmy, że proponuje się zwiększenie tego pensum? Przede wszystkim nowe 
rozporządzenie w sprawie pomocy psychologiczno-pedagogicznej, zmiany tego rozporządzenia 
nałożyły na psychologów, pedagogów szkolnych szereg nowych obowiązków i to obowiązków 
dotyczących pracy z uczniem, pracy z rodzicem, jak również wypełniania szeregu dokumentacji. I 
tutaj nawet postulat był w ubiegłym roku szkolnym, pod koniec związków zawodowych, żeby 
zwiększyć w ogóle ilość etatów pedagogów. No nie będziemy tego robić, natomiast zwiększamy 
ich pensum. W poprzedniej uchwale nie było również określonego pensum dla konsultanta, 
dlatego, że takich nauczycieli nie mieliśmy i obowiązek w tej chwili tego dopełnienia. Druga część 
uchwały dotyczy ustalania pensum dla nauczycieli, którzy w ramach etatów realizują zadania dla 
których różne pensum jest przypisane. Przykładowo nauczyciel który uczy przedmiotów 
zawodowych jego pensum wynosi 22 godziny tygodniowo, posiada również uprawnienia do 
nauczania przedmiotów, którego pensum jest 18 godzin. Ten wzór pozwala nam to obliczyć i 
mówi nam wtedy, czy jest to pełen etat, czy jest to mniej niż etat, czy są godziny 
ponadwymiarowe. 
 
Przewodniczący Rady 
Pani Kierownik, ja rozumiem, generalnie rzecz biorąc uchwała dotyczy zmiany pensum 
określonej grupy nauczycieli, wiemy o co chodzi osoby zainteresowane wyjaśnią to z Panią na 
roboczo. W tej chwili jeśli będą pytania, będzie to radnych interesować ogłaszam dyskusję na 
projektem uchwały. 
 
Zuzanna Jaskuła - Kierownik Wydziału EKS Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej         
Ja jeszcze, jeśli mogę Panie Przewodniczący, to z obowiązku, chociaż jest to w uzasadnieniu, 
muszę powiedzieć, że uchwała ta wymagała opinii związków zawodowych reprezentatywnych w 
sprawach nauczycieli. Do trzech związków wystąpiliśmy o opinię, dwa związki wystawiły opinię 
negatywną, to jest Solidarność  i ZNP, natomiast Forum Związków Zawodowych pozytywnie 
zaopiniowało wyżej wymienioną uchwałę, konkretne opinie związków przedstawiałam wczoraj na 
Komisji Oświaty.  
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Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XXX/206/2013 w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2002 Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie zasad ustalania 
obowiązkowego wymiaru zajęć oraz udzielania zniżek nauczycielom zatrudnionym w 
szkołach i placówkach oświatowych, dla których Powiat Średzki jest organem 
prowadzącym, 
 
        - zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013. 

Skarbnik odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XXX/207/2013  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego 
na rok 2013. 
 
 Ad. 10/Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady 
Na poprzedniej sesji interpelację złożył Pan radnych Wicha na którą otrzymał odpowiedź 
pisemną. 
 
Radny Wicha 
Ja mam pytanie do Pana Starosty w jakiej formie będzie dostępny protokół z kontroli 
sprzedaży szpitala, taki protokół jest i czy jako radny mogę się z nim zapoznać?  
 
Starosta 
Wyprzedził jak gdyby Pan moje wystąpienie, chciałem w punkcie 12 wnioski i oświadczenia 
radnych, przedstawić oświadczenie na temat kontroli, która miała miejsce w Starostwie 
Powiatowym. Odczytam to oświadczenie w tej chwili: 
 
„Oświadczenie Starosty Powiatu Średzkiego na temat kontroli zgodności z przepisami prawa 
procedur podejmowania i realizacji decyzji w przedmiocie rozporządzenia mieniem komunalnym 
Powiatu Średzkiego, w szczególności w zakresie zbycia przez Powiat Średzki Centrum 
Medycznego Sp. z o.o., majątku ruchomego stanowiącego wyposażenie powiatowych ośrodków 
zdrowia, a także w zakresie pozyskania, obciążenia i rozporządzania przez Powiat Średzki 
nieruchomością położoną w Komornikach (300/3 AM-18) pochodzącą z zasobów Skarbu 
Państwa, przekazaną powiatowi przez Agencję Nieruchomości Rolnych na realizację zadań 
własnych jak również zgodności z przepisami prawa umów zawieranych pomiędzy Powiatem 
Średzkim a Polskim Centrum Zdrowia S.A. z siedzibą we Wrocławiu. 
W dniach 5 stycznia – 5 października 2012 r. Centralne Biuro Antykorupcyjne Delegatura 
Wrocław – Sekcja Postępowań Kontrolnych przeprowadziło w naszym urzędzie w/w kontrolę. 
Wynikiem kontroli był protokół, do którego zgodnie z prawem w ciągu 7 dni złożyłem, jako 
Kontrolowany Podmiot, umotywowane zastrzeżenia. Pismo zostało wysłane 11 października 
2012 r. bezpośrednio do szefa CBA w Warszawie. Taka jest procedura. 28 marca br. 
otrzymaliśmy odpowiedź, że część naszych zastrzeżeń uwzględniono, a część nie. Wobec 
takiego stanowiska CBA 4 kwietnia br., wystosowałem pismo, w którym odmówiłem podpisania 
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protokołu i wyjaśniłem też przyczyny tej odmowy. Na tym zakończyło się postępowanie 
pokontrolne. 
Mając na uwadze to jak wielkie zainteresowanie i emocje wzbudza niniejsza sprawa wśród 
mieszkańców powiatu, a także jak wiele nieprawdziwych i sprzecznych informacji krąży na ten 
temat uznałem, że publikacja wszystkich w/w dokumentów w Biuletynie Informacji Publicznej 
naszego starostwa powstrzyma niedomówienia i utnie spekulacje. 
Jestem przekonany, że każdy mieszkaniec powiatu - każdy zainteresowany, ma prawo do 
poznania tych dokumentów i wyrobienia sobie własnej opinii. Liczę, że zinterpretuje je 
racjonalnie, bez uprzedzeń personalnych czy politycznych.” Dokumenty te są już od dzisiaj 
dostępne na Biuletynie Informacji Publicznej, w formie plików, które można otworzyć i przeczytać. 
 

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
Ad. 11/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu.  
 
Ad. 12/ Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady 
Chciałem poinformować, że sesja majowa będzie sesją absolutoryjną, odbędzie się ona 
planowo w ostatni czwartek maja, ale będzie to 23 maj, w czwartek 30 maja jest Boże Ciało, 
dlatego 23 maja będzie już sesja absolutoryjna. Jednocześnie przypominam wszystkim 
radnym, że do 30 kwietnia jest ustawowy obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych. W 
sobotę sadzimy las, Nadleśnictwo Miękinia zaprasza, pani Ewa prowadzi nabór i organizuje 
wyjazd. 
 
Wicestarosta 
Szanowni radni skończyła się zima, we wtorek planujemy zrobić objazd po drogach, jeśli 
radni są zainteresowani, bo ja po tych drogach jeżdżę cały czas ze Służbą Drogową, ale jeśli 
ktoś jest zainteresowany i chciałby wziąć udział w objeździe dróg, to proszę informację albo 
do mnie, albo do Służby Drogowej. Bo w zależności od ilości osób, czy zainteresowania 
ustalimy trasę i ustalimy pojazd.     
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XXX w kadencji 
2010 – 2014 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 

Protokołowała:     
           (-) 
Maria Pstrowska 

               
                                                                                         Przewodniczący Rady 
                                                                                                            (-) 
                                                                                             Witold Rutkowski 
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